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JAARVERSLAG GRAAF WILLEM II VAC

VOORWOORD

Beste Clubgenoten, 

Met gepaste trots treft u hierbij het jaarverslag 2024-2025 aan, waarin elke commissie
op hoofdlijnen rapporteert wat er afgelopen seizoen allemaal gedaan en bereikt is. 

Het zal u niet verbazen dat dit verslag begint met een felicitatie aan het 1e. De
afgelopen twee seizoenen werd gepromoveerd en hoe zou het Jan en zijn mannen
vergaan in de 2e klasse. Welnu, we weten het intussen allemaal. Na een wat stroeve
start kwam het uiteindelijk allemaal goed en werd op een prachtige 6e plek geëindigd.

De O23 wist zich te handhaven in de 3e divisie en blijft een belangrijke kweekvijver voor
het 1e. Het 2e wist de nacompetitie te bereiken voor promotie naar de reserve 1e klasse
maar werd ongelukkig uitgeschakeld in de finale. 

We merken dat in de jeugd de samenwerking tussen de voetbalcommissie en
jeugdcommissie echt vorm begint te krijgen. Er wordt nauw en goed samengewerkt wat
ervoor heeft gezorgd dat er afgelopen seizoen in vergelijking met andere jaren duidelijk
minder escalaties zijn geweest. Het bestuur heeft afgelopen seizoen twee heisessies
gehad waarin spreekwoordelijk met de benen op tafel tijd wordt genomen om vooruit
te kijken. Uiteindelijk werden 4 speerpunten vastgesteld die wij nodig achten om ook in
de toekomst succesvol te kunnen blijven. Die speerpunten zijn: 3e kunstgrasveld, spelen
op zondag, een uitgewerkt voetbalbeleidsplan en het vrijwilligersbeleid. Verderop in dit
verslag kunt u lezen dat het voetbalbeleidsplan klaar is en dat het onderwerp
vrijwilligersbeleid specifiek belegd wordt bij een van de bestuursleden. 

Als elk jaar schreven zich aan het einde van het seizoen circa 200 leden uit. Dat is bijna
20% van ons ledenbestand. Meestal komen die er gedurende een seizoen ook wel weer
bij dus er is geen paniek. Wat wel opvalt, is dat er relatief veel meiden stoppen en de
aanwas nog niet groot is. Daar zullen wij dus op moeten focussen. Dat doen wij ook op
de jongste jeugd want ook daar willen wij groeien om naar de toekomst toe een
vereniging van 1000+ leden te blijven. Wij hebben het altijd over het belang van
vrijwilligers. Laat ik dan ook eindigen met een oproep. We zijn dringend op zoek naar
vrijwilligers voor het communicatie netwerk (verderop meer info hierover) en aanvulling
van het wedstrijdsecretariaat. Spreek een van de bestuursleden aan als je er meer over
wil weten of je direct wil aanmelden!

Remi Smeets 
Voorzitter
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JEUGDCOMMISSIE

Het afgelopen voetbaljaar heeft de jeugdcommissie in dezelfde samenstelling
als afgelopen jaar haar taken uitgevoerd. In de tweede seizoenshelft zijn er
twee nieuwe lijn-coördinatoren voor de meiden (MO13 - MO15 en MO17 -
MO20) bijgekomen, ook om de organisatie en uitvoering van het
meidenvoetbal verder te versterken.

Bij de zeswekelijkse jeugdcommissievergaderingen sluit ook de medewerker
ledenadministratie en de jeugdwedstrijdsecretaris aan. Met hen vindt veel
afstemming plaats over de onderliggende organisatie, logistiek en
administratie. 

Bij de jeugdcommissie komen door het seizoen heen altijd signalen (positief en
kritisch) binnen over wat er speelt binnen de vereniging, bij ouders langs de lijn
en rondom de teams en binnen de teams zelf. Waar nodig en nuttig hebben de
lijncoördinatoren van de jeugdcommissie deze signalen opgepakt, hebben zij
met betrokkenen (en/of onderling) overleg gevoerd en hebben wij nadere
actie(s) ondernomen. Hierbij zet de jeugdcommissie zich altijd in voor de zo
duidelijk mogelijke uitvoering van ons beleid als vereniging. Bij onduidelijkheid
bespreekt de jeugdcommissie dit binnen de vereniging met andere
commissies.

Naast de eigen taken heeft de jeugdcommissie afgelopen jaar onder andere
bijgedragen in de ondersteuning van andere commissies, en heeft zij
meegewerkt en meegedacht bij de organisatie van activiteiten, bij het opzetten
van vrijwilligersbeleid en werving van vrijwilligers, bij het ontwikkelen
van het voetbalbeleid. Mooi om te vermelden is dat met de opbrengsten van de
Grote Club Actie van de afgelopen twee jaar een pannaveld kan worden
gerealiseerd voor de jongste jeugd, dat nog deze zomer hopelijk kan worden
aangelegd.

Komend seizoen zetten we de integratie tussen het meiden- en jongensvoetbal
verder voort bij onze vereniging. Hiervoor dragen de jeugdcommissie en de
voetbalcommissie in praktijk zorg.
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meidenlijn

De meiden uit de MO20 lijn hebben een succesvol seizoen beleefd. De MO20-1 is
ongeslagen kampioen geworden met een doelsaldo van +35. De MO20-2 staan
ook bovenaan in de ranglijst en de MO20-3 is ondanks het beperkt aantal
speelsters toch keurig tweede geworden in hun klasse. 

De MO17-1 heeft dit jaar op het hoogste niveau gespeeld (divisie) tegen teams
als NEC en MVV, een knappe prestatie. Volgend seizoen mogen ze bewijzen dat
ze zich in deze klasse kunnen handhaven. Helaas is onze MO17-2 gedurende het
seizoen opgeheven, gelukkig zijn de meeste speelsters goed opgevangen in de
MO17-3. Dat team is op een mooie derde plaats geëindigd in hun klasse.

De MO15-1 zat in een hele spannende competitie, met nog maar één wedstrijd
te gaan waren zij één van de vier teams die kampioen konden worden. Zij zijn
uiteindelijk derde geworden. Voor de MO15-2 en MO15-3 geldt dat beide teams
ook bij de top 3 van hun klasse behoren. De MO13-1 is vijfde geworden in hun
klasse, en de MO13-2 derde.

In de afgelopen maanden zijn er twee (extra) lijnco’s voor de meiden gevonden,
dit seizoen was Maaike de Visser al ingestroomd en ook is Mark de Jongh
inmiddels begonnen. Zij zullen de samenwerking met ADO weer nieuw leven
inblazen. Ruslan Aways – tot vorig seizoen technisch manager bij Graaf Willem
– begeleid bij ADO de MO16. De ondersteuning vanuit WSDH (Werken aan
Sportstad Den Haag) loopt tot eind 2025, zij helpen o.a. onze trainers bij de
trainingsaanpak.

Helaas zullen Alexander Wardeh, Armand Hardodjikromo en Wouter Groenen
stoppen als trainers van onze meiden. Ik wil hun bij deze nog hartelijk danken
voor hun jarenlange enorme inzet en enthousiasme in de meidenlijn. We hopen
dat komend seizoen andere ouders dit stokje overnemen.
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VOETBALCOMMISSIE

De Voetbalcommissie (VC), bestaande uit onze Hoofden Opleidingen, de
coördinatoren niet-selectie, twee leden en het bestuurslid technische zaken,
stuurt het voetbalbeleid aan en zorgt voor de implementatie ervan. Het
afgelopen jaar was een periode van groei en ontwikkeling voor onze
voetbalvereniging. 

Hieronder volgen de belangrijkste gezette stappen van het afgelopen seizoen:

Aanpassing Voetbalbeleidsplan: Een herziening en optimalisatie van het
strategische beleid om beter aan te sluiten bij de behoeften van onze leden.

Nieuwe organisatiestructuur: In samenwerking met de Jeugdcommissie
hebben we een vernieuwd organisatiemodel ontwikkeld om de efficiëntie en
samenwerking te verbeteren.

Voetbalgerichte bijeenkomsten: We hebben leiders, trainers en coaches
samengebracht in informatieve en inspirerende sessies.

Individuele begeleiding van trainers: Persoonlijke ondersteuning en
coaching om de kwaliteit van de trainingen verder te verhogen.

Ontwikkeling van trainers in de meidenlijn: Gericht op het verbeteren van
de coaching en begeleiding van onze vrouwelijke spelers.

Voor het komende seizoen richten we ons op verdere implementatie van het
herziene beleidsplan, verbetering van de trainingsmethoden, ontwikkeling en
trainen van de Graaf Willem Speelstijl en het versterken van de onderlinge
samenwerking binnen de diverse afdelingen. 

Binnen onze vereniging hanteren we een duidelijke structuur om de ontwikkeling
van onze spelers optimaal te begeleiden. Onze afdeling is opgedeeld in:
Onderbouw: Jongens en meisjes t/m O12; Meiden Midden- en Bovenbouw: Meisjes
O13 t/m O20; Jongens Midden- en Bovenbouw: Jongens O13 t/m O19;
Keepersafdeling; en Seniorenafdeling.

Wij danken alle betrokkenen voor hun inzet en kijken uit naar een succesvol nieuw
seizoen.
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SPONSORCOMMISSIE

De sponsoren van Graaf Willem dragen op hun welkome manier bij aan onze
mooie familievereniging. Over het algemeen verbinden sponsoren zich aan
onze vereniging doordat hun zoon of dochter bij ons is komen voetballen, of
omdat zij zelf bij ons spelen. Door deze verbinding wordt een win – win situatie
georganiseerd: de sponsor krijgt de mogelijkheid om door enkele uitingen
naamsbekendheid te vergroten en de vereniging ontvangt een financiële
bijdrage. 

We organiseren vanuit de vereniging een enkele activiteit per seizoen en uiten
onze dankbaarheid voor de steun van onze sponsoren op een paar momenten in
het seizoen. De praktijk leert dat onze sponsors vooral blij zij er bij te horen en een
(financieel) steentje te kunnen bijdragen aan de vereniging; de verwachting dat
sponsoren elkaar onderling verbinden en/of dat het extra werk oplevert is
ondergeschikt.

Na het vertrek van enkele sponsoren aan het eind van vorig seizoen, hebben we
vanaf het begin van dit seizoen een heel aantal nieuwe sponsors mogen
begroeten. Zo werd Girlpower Radio een nieuwe hoofdsponsor bij de
vrouwen/meiden van Graaf Willem en werd Mercurius Vermogensbeheer een
nieuwe grote sponsor voor de breedte van de vereniging. Verder zijn ook nieuwe
sponsors Persian Caviar, Goldband, Proeflokaal het Gulle Gasthuys, Haghevoorde
Particuliere Thuiszorg en Happy Gardens.

Enkele voorbeelden van onze dankzegging aan de sponsoren zijn de (deels ook
gesponsorde) wijnbox die in de Kerstperiode bij onze sponsoren werd gebracht
met een speciale bedankbrief en de einde seizoen attentie (nog een verassing).
Ook besteedden we aandacht aan de opening van de nieuwe winkel van e-
Ability.

Tot slot hebben we voor het eerst een heel aantal sponsors verbonden aan ons
Graven en Gravinnen toernooi op 7 juni: ABR groep, van der Burg en Bol, Star
Stijlmeubelen, O’Casseys bar, Sport2000 en Stal Laan en Berg.

De mogelijkheden om je als sponsor aan onze vereniging te verbinden zijn legio.
Contacten daarvoor zijn via sponsorcommissie@graafwillem.nl te leggen.
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ACCOMODATIECOMMISSIE

Het seizoen 2024-2025 is voor de accommodatiecommissie relatief rustig
verlopen. Naast de gewone dagelijkse klusjes en kleine onderhouds-
werkzaamheden hebben er geen bijzondere aanpassingen of kleine projectjes
plaatsgevonden.

Tijdens de zomerperiode in 2024 heeft de gemeente veld 3 gerenoveerd. Echter
heeft dit nog niet tot de gewenste verbetering geleid. Weliswaar is de
waterdoorlatendheid van dit veld iets verbeterd, maar met de hoge
bespelingsgraad in combinatie met een nieuw ingezaaid grasveld met de jonge
aanplant blijft dit problematisch en is het veld alweer behoorlijk kaal gelopen. Ook
volgend seizoen blijft de status van onze (kunst)grasvelden onderwerp van
gesprek met de gemeente.

Na weer een mooi resultaat vanuit de Grote Clubactie is er inmiddels voldoende
budget ingezameld voor de aanleg van een pannaveldje. Na uitvoerig beraad is
besloten waar dit veldje zal worden aangelegd en zijn de voorbereidingen voor de
aanleg hiervan gestart.

Op het ‘achterterras’ zijn er recent nieuwe picknicktafels geplaatst. Met het
contracteren van de nieuwe bierleverancier is ook een geldbedrag verstrekt
waarmee het terras verder kan worden aangekleed. De barcommissie heeft het
initiatief genomen om dit verder uit te werken en te realiseren.

Na afwezigheid van een jaar zijn er aan de zijde van de grasvelden weer
schoenborstels geplaatst bij de ingangen van de kleedkamers.

In de bestuurskamer zijn de ingelijste kampioensfoto’s opgehangen van ons
eerste herenteam. Op de wand in het clubgebouw is de oude foto met de
jongetjes bij het hek weer aangebracht.

De commissie bedankt alle vrijwilligers die zich het afgelopen jaar hebben ingezet
om het clubgebouw en het terrein netjes te houden en allerhande klusjes uit te
voeren.



09

JAARVERSLAG GRAAF WILLEM II VAC

BARCOMMISSIE

De bar en keuken hebben een stabiel jaar gedraaid, waarbij met het oog op
stijgende inkoopprijzen een prijsstijging hier en daar helaas onvermijdelijk
bleek. 

Per 2025 zijn we overgestapt naar Heineken. Hierdoor schenken we nu naast pils
en een speciaal bier ook 0.0 op de tap. Goed in het kader van verantwoord
alcoholgebruik. Het contract met Heineken liet zelfs ruimte voor een bescheiden
daling in de verkoopprijs van het bier. Ook stelt Heineken een bijdrage ter
beschikking voor het inrichten van het achterterras. Dit wordt in de komende
zomer gerealiseerd. 

Momenteel wordt tevens de laatste hand gelegd aan een nieuw contract voor de
koffie. De huidige machine is na 5 jaar trouwe dienst aan vervanging toe.

Mede met het oog op de succesvolle jeugdtoernooien zijn voorts een extra vriezer,
een nieuwe ijsvriezer en twee extra frituurbakken aangeschaft.

Het aantal horeca coördinatoren is redelijk op peil. Tot slot zijn er afgelopen
seizoen aanzienlijk minder no-shows voor wat betreft de bardiensten door ouders.
Goede communicatie blijkt ook hier de sleutel tot succes. Verbetering is nog
mogelijk in de meidenlijn en bij de senioren.
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ACTIVITEITENCOMMISSIE

De activiteitencommissie kan terugkijken op een zeer geslaagd seizoen 2024-
2025.  We zijn het jaar begonnen met een gezamenlijke seizoensopening voor
de Onder 8 tot en met de Onder 14. 

Tijdens deze bijeenkomst konden spelers en ouders kennismaken met elkaar, hun
leider en trainers. Ook presenteerden de verenigingscommissies zich. De ochtend
was net als vorig jaar zeer geslaagd en daarom maken we er een terugkerende
activiteit van.

Vervolgens hebben we opnieuw meegedaan met de GCA (Grote Club Aktie)
onder de jeugd. Er zijn veel loten verkocht en de opbrengst (plus opbrengst van
vorig jaar) wordt gebruikt voor ons eigen pannaveld.

Overige activiteiten die werden georganiseerd waren o.a. de poffertjestraining,
patattraining, pietentraining, toernooi voor de O19, paastraining,
spelletjesmiddag etc. 

Hoogtepunt dit jaar voor de activiteitencommissie was wederom het Graaf- en
Gravinnenjeugdtoernooi t/m 012. Meer dan 1000 kinderen, en dan hebben we niet
eens de begeleiders genoemd, hebben genoten van het voetbalspel bij ons op de
Roggewoning.
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OVERIG

Vrijwilligers
In de tweede seizoenshelft heeft een tijdelijk projectteam zich verdiept in de wens van
een echte vrijwilligersaanpak bij Graaf Willem. Het is noodzaak de kwetsbaarheid bij
de vrijwilligerstaken binnen onze vereniging te verminderen. Dat kan alleen met meer
vrijwilligers! Het projectteam heeft verschillende instrumenten in kaart gebracht om
een volgende stap te kunnen zetten, van “vier-de-vrijwilligers-feestjes” tot aan een
strak(ker) proces om (ouders van) nieuwe leden te vragen vrijwilliger te worden.
Vanaf het nieuwe seizoen is het vrijwilligersmanagement ook specifiek in het bestuur
belegd bij Toine Bouwman.

Nieuw in het afgelopen seizoen waren de speciale avonden die we voor onze
vrijwilligers hebben georganiseerd. In het najaar een super gezellige avond inclusief
pub-quiz en eind mei een speciale barbecue voor onze vrijwilligers. We kunnen
simpelweg niet zonder!

Materiaal
Dit seizoen hebben we als vereniging al onze trainers voorzien van een warme jas –
als dank voor de inzet en natuurlijk om te voorkomen dat de kou de trainingen parten
speelt…

Vertrouwenspersonen
Onze vereniging heeft twee gecertificeerde vertrouwenspersonen bij wie iedereen
terecht kan. Waar gewenst of gevraagd zijn zij beschikbaar met een luisterend oor
en/of een waardevol advies. Elk jaar gaan zij ook in gesprek met het bestuur over hoe
het seizoen verlopen is en welke verbeterpunten zij signaleren.

Communicatie/Socials
Eén keer per twee tot drie weken is afgelopen seizoen ook weer de digitale nieuwsbrief
in iedereen zijn inbox geland met terugblikken op de activiteiten op de vereniging, een
terugblik op de bestuursvergaderingen maar ook oproepen om te komen vrijwillig-en
en natuurlijk wedstrijdverslagen. Naast de nieuwsbrief zijn we zeer actief op instagram
(volg jij ons al?).

Voor de communicatie en de socials zijn we naarstig op zoek naar extra vrijwilligers.
Heb je een paar uurtjes per maand over, ben je handig en creatief met instagram:
meld je dan alsjeblieft!

Achter de schermen wordt er héél hard gewerkt aan de vernieuwing van de website.
Een grote en pittige klus. De wens is alle leden hiermee te verblijden bij aanvang van
het nieuwe seizoen. Houd de site in de gaten!


